
 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-01/8 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  08.09.2011. 
                                      

ZAPISNIK 
SA 16. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
16. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 10.08.2011.god. s početkom u 18:30 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Ljiljana Mikin, zamjenica predsjednice VMO 
• Zoran Kolanović, član VMO 
• Igor Sušić, član VMO  
• Siniša Maroević, član VMO  

 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

• Marina Stamenković,  tajnica MO 
 
 
 
Usvajanje zapisnika sa  15. sjednice VMO Brajda-Dolac: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
      

           1. Dopis Rijeka prometa d.d. 
               Predmet: Vaš dopis – zamjena prometnih znakova u ulici Pomerio   
           2. Tekuća komunalna problematika    
           3. Razno                 
                  
 

            
        
  

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

 
 
 
 
 
 



 

 
AD 1 
  
Po dopisu Rijeka prometa d.d.  u konačnici ostaju prometni znakovi na postojećim mjestima. 
   
Zaključak:  u 9. mjesecu ponoviti dopis s prijedlogom postavljanjem stupića. Istodobno 
postoji mogućnost pozvati nadležnog iz Rijeka prometa d.d. radi boljeg obrazloženja. 
Vijećnik Zoran Kolanović izvijestio  je  da postoji problem parkiranja na tom području pa 
bi trebalo o tome razgovarati sa Rijeka prometom d.d. i sa Zagradom u svezi subvencija.   
 
 
 
AD 2 
 
Tekuća komunalna problematika – nema ih. 
 
 
 
AD 3 
 
Vijećnik Zoran Kolanović predložio je da treba obnoviti pješačke prijelaze i bolje  ih 
označiti prije početka školske godine, te pojačati ophodnju prometne policije.  
 
AD 3-1 
 
Predsjednica Gordana Šopić predložila je postavljanje stupića u ulici Pomerio od k.br. 14 do 
22,  zbog nemogućnosti prolaska pješaka na pješačkom kolniku. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno prihvatili prijedlog predsjednice VMO Brajda-Dolac 
te je suglasno da se prijedlog za postavljanje stupića uputi Rijeka prometu d.d.   

 
 
 
   
 
         

 
S obzirom da se više nitko nije javljao za riječ, Predsjednica VMO je u 20:30 sati zaključila 

sjednicu.  
 

Sjednica je završila u 20:30 h. 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisničar 
zamjenica predsjednice VMO Brajda-Dolac : 

            Ljiljana Mikin  

  
Predsjednica VMO Brajda-Dolac:  

Gordana Šopić  



 

 

 

 
 

 

 

 

 
  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 


